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IEE
Kan ik je even bellen over NK schaatsen op natuurijs.

Mijn werktelefoon is geblokkeerd. Ik bel je met mijn privetelefoon | IEEE
Groet,

Verzonden: maandag 8 februari 2021 07:53

 ... Fm
Onderwerp: RE: NK Schaatsen op natuurijs

Dat zijn terechte punten.

1. Inderdaad, het regime geldt ook voor de trainers en begeleiders. Voor de organisatie geldt het niet, maar die zijn ook in

staat om te allen tijde anderhalve meter afstand te houden. (Dit is ook gebruikelijk bij andere topsportwedstrijden die

plaatsvinden.)
2. Ik weet niet of er vijf dagen na de wedstrijd nog een PCR-test wordt afgenomen. Wel op de dag van de wedstrijd een

sneltest.

Daar wordt de locatie inderdaad op gekozen, om (de toestroom van) publiek te kunnen voorkomen.

Ja, dat is een risico.

Het kabinet verkoopt niet steeds nee voor topsportwedstrijden, want die vinden plaats vanuit het kader dat is vastgelegd
in de Twm en de ministeriéle regeling. Zoals ik heb betoogd zou binnen dat kader ook een NK natuurijs kunnen

plaatsvinden.

Yih

Groeten,
51.2e

Verzonden: zondag 7 februari 2021 23:57

@minvws.nl>; 5.1.2e )

) <BR @ minvws.n|>

Onderwerp: RE: NK Schaatsen op natuurijs

HoEERE

Ik begrijp dat de behoefte om dit NK te organiseren groot is.

Een paar opmerkingen:
1. Het gaat om twee grote groepen. Naast de schaatsers zelf ook trainers en begeleiders. Ook bij het organiseren zijn veel
mensen betrokken.

Geldt voor al deze mensen dit regime?
2. In het testregnne ontbreekt nog een test 5 dagen na de wedstrijd.
Het kan zijn dat iemand voor de PCR en quarantaine besmet is en toch op de wedstrijd besmettelijk is.

Deze test na 5 dagen 1s ook onderdeel van de Fieldlabs aanpak.
3. Het zal vooraf bekend zijn waar er gereden wordt. Hoe 1s dan publiek te voorkomen. Dit is vooral de vraag aan de
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betreffende Veiligheidsregio.
4. Het blijft mogelyjk 2 weken vriezen. De roep om meer wedstrijden zal er dan ook komen. Hoe voorkom je dat na

wedstrijd 1 ook de volgende wedstrijd wordt georganiseerd?
5. Het lijkt me juist verstandig de besluitvorming en de voorwaarden (uitgezonderd de vraag of er een veilig traject 1s, dat

1s Veiligheidsregio) bij het rijk te leggen. Het kabinet moet steeds nee verkopen, het lijkt me heel vreemd en kwetsbaar

als dit geen kabinetsbeslut wordt ( wel of niet).

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IESE EEE ominvws n>

Datum: zondag 07 feb. 2021 10:22 PM

)<SEEE@minvws o>. IESE
minvws.nl>

il

EEN oniovws..o.-.[IEE
<]

Onderwerp: RE: NK Schaatsen op natuurijs

Hi allen

Nu ook meIIEEN de mail.

Een toevoeging: woensdag zou we duidelijkheid moeten verschaffen vanwege de te nemen maatregelen (testen en

quarantaine), anders komt het om organisatorische redenen in de knel.

Men mkt (vanwege verwachie temperaturen) op dit weekend.

Dank alvast!

Goo EET
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEE)BERET0 inv ws ol
Datum: zondag 07 feb. 2021 10:10 PM

Aan: @minvws.nl>

) <P @minvws.nl>,

(@minvws.nl>

Onderwerp: NK Schaatsen op natuurijs

Best

Het afgelopen weekend zijn wij van alle kanten benaderd over de mogelijkheid van een Nederlands Kampioenschap
schaatsen op natuurijs. In de media is veel aandacht voor een plan van sportevenementenorganisator House of Sports om

een dergelijk NK - gezien de bijzondere omstandigheid dat het lang genoeg koud genoeg lijkt te worden - te organiseren.
Dat 1s de reden dat ik jullie luerover informeer, omdat we verwachten dat de schaatskoorts de komende dagen alleen maar

gaat toenemen. (En de roep om eenNK dus ook.)

Vraag

Hierna geef ik nadere informatie, maar graag jullie advies of en hoe we hiermee een besluitvormingstraject in

willen/kunnen.
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Achtergrond

Met de dalende temperaturen in het vooruitzicht is er de afgelopen anderhalve week al meerdere keren contact geweest
over schaatsen op natuurijs. In eerste instantie ging dat over een aantal wedstrijden op opgespoten natuurijsbanen (een
bevroren laagje water op een betonnen 400-meterbaan). Een dergelyjke sere wedstrijden leek daarmee erg op een

topcompetitie. Marathonschaatsers (m/v) hebben geen toestemming voor een topcompetitie, in tegenstelling tot

bijvoorbeeld hockeyers en korfballers, omdat ze zich daar destijds met voor hadden gemeld. Later was het met meer

opportuun om hen nog toe te voegen, gezien de ontwikkeling van de pandemie en de strenge lockdown.

Dat 1s dus ook uitgesproken door de premier bij het persmoment na de MR van afgelopen vrijdag. Wedstrijden voor

marathonschaatsers zijn in principe niet aan de orde.

Plan voor NK

Dit weekend is echter een plan opgevat om een NK op natuurijs te organiseren, een eenmalige wedstrijd. Daar wordt door

iedereen in de schaatswereld, en door veel mensen daarbuiten, enthousiast op gereageerd.

Het idee is om het NK op dezelfde strikte manier te organiseren zoals in de afgelopen weken gebeurt rondom de

internationale schaatswedstrijden in Heerenveen. De schaatsers zitten daar in hotels waar alleen ook andere schaatsers

verbliyjven, ze schaatsen in Thialf, en gaan daarna weer terug naar het hotel. Daar eten en slapen ze, en de volgende dag
herhaalt zich dat, totdat de wedstrijden voorbij zn. Er vinden frequente testen plaats om in vroeg stadium een eventuele

COVID-19-besmetting te detecteren.

Voor het NK wordt dat als volgt ingevuld. Bij iedere schaatser die een A-schaatslicentie heeft (70 a 80 mannen, 30 a 40

vrouwen) die wil meedoen:

- wordt een PCR-test afgenomen. Als die negatief is,
- die dagen in quarantaine in een hotel gaat, tezamen met de andere deelnemers;
-

op de dag van de wedstrijd een nieuwe test wordt afgenomen (sneltest):
- en naar de plek van de wedstrijd wordt gereden.

Waar de wedstrijd plaatsvinden, moet nog worden bepaald. Maar het zal op een locatie zijn waar publiek - dat immers is

verboden bij wedstrijden - moeilijk toegang toe heeft, en makkelijk kan worden geweerd.

Op die manier moet het risico van verspreiding van het virus worden geminimaliseerd.

Inschatting directie Sport

Onze mschatting is dat een dergelijke, eenmalige, wedstrijd past binnen de uitzondering op de regels voor het verbod op

wedstrijden.

Aan het NK zal een aantal schaatsers meedoen die een topsportstatus hebben, en als zodanig al een uitzondering hebben

op de beperkende maatregelen ten aanzien van trainen en wedstrijden. Voor hen kan een NK dus sowieso worden

georganiseerd. Maar in de groep van 120 mannen/vrouwen met een A-schaatslicentie die op grond daarvan in aanmerking
komen om aan een NK mee te doen, zijn er ook veel (een ruime meerderheid) die die topsportstatus met hebben.

In de afgelopen weken/maanden hebben echter verschillende wedstrijden in andere sporten plaatsgevonden, waarbij er

ook sprake was van een combinatie van deelnemers met en zonder topsportstatus (veldrjden, schaken, NK atletiek

indoor). In deze gevallen hebben de sport en de betreffende veiligheidsregio, op basis van de plannen van de organisatie
en de regelgeving, de afweging gemaakt of de wedstrijd doorgang kon vinden.

Wat ons betreft zou dat ook voor dit NK natuurijs kunnen gelden, zeker gezien de hiervoor genoemde stringente
maatregelen.
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Dat betekent dat het aan de beoordeling van de betreffende veiligheidsregio - welke is dus nog niet duidelijk, omdat de

locatie nog niet bekend is - of het NK doorgang kan vinden. Wat ons betreft is er verder geen formele belemmering en

zou dus ook geen (aanvullende) besluitvorming op rijksniveau nodig zijn.

Ik heb bovenstaande lijn eerder vandaag aan de NCTV voorgelegd. Dit in het licht van mijn eerdere contact met hen over

schaatsen op natuurijs en de witspraken van de premier. Daar heb 1k nog geen reactie op ontvangen.

Afsluitend

Voor vragen of nadere toelichting ben 1k uiteraard bereikbaar.

Met
Skijoc

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


